



NOTICE OF ELECTION

Pursuant to Section 40 of the Municipal Elections Act 1996, notice is hereby given that an election will be held to fill the following offices.

OFFICES

One Mayor to be elected at large.

One Councillor to be elected for each of Wards 1 through 4, Ward 6, and Wards 8 through 10. The office of Councillor for Wards 5 and 7 were elected by Acclamation.

Three Members of the English-language Simcoe County Public District School Board. One to be elected in the City of Barrie from each of:

- Area 1 - Wards 1, 2 and 3;
- Area 2 - Wards 4, 5 and 6;
- Area 3 - Wards 7, 8, 9 and 10.

Two Members of the English-language Simcoe Muskoka Catholic District School Board. One to be elected in the City of Barrie from each of:

- Area 1 - Wards 1, 2, 3, 4 and 5;
- Area 2 - Wards 6,7,8,9 and 10.

One Member of Conseil scolaire Viamonde. One to be elected from the geographic area of the Counties of Bruce, Grey, Simcoe (including the City of Barrie) and Dufferin.

The office of the member for the Conseil scolaire catholique MonAvenir was elected by Acclamation.

DATES AND LOCATIONS

And take further notice that advance voting days will be held from October 14th at 10:00 a.m. to October 23, 2022. The final Voting Day will be held on October 24, 2022, until 8:00 p.m. Voter Assistance Centres will be held at the following locations on October 20 and 21, 2022 from 10:00 a.m. to 8:00 p.m., on October 22, 2022 from 9:00 a.m. to 5:00 p.m, and on October 24, 2022 from 10:00 a.m. to 8:00 p.m.:

LOCATION	ADDRESS
Parkview Centre for Seniors	189 Blake Street
City Hall	70 Collier Street
East Bayfield Community Centre	80 Livingstone Street East
Doran Parker Community Centre	227 Sunnidale Road
Lampman Lane Community Centre	59 Lampman Lane
Covenant Christian Reformed Church	101 Ardagh Road
Peggy Hill Team Community Centre	171 Mapleton Avenue
Allandale Recreation Centre	190 Bayview Avenue
Painswick Branch - Barrie Public Library	48 Dean Avenue
Surface Water Treatment Plant	20 Royal Parkside Drive

Electors are encouraged to vote early and may vote at any Voter Assistance Centre on any date.

ALTERNATE VOTING METHOD

The City of Barrie adopted By-law 2019-92, a By-law of the Corporation of the City of Barrie to authorize the use of internet and telephone as alternative voting methods. The City of Barrie will be using internet and telephone voting for the 2022 Municipal Election.

VOTERS' LIST

ELECTORS ARE ENCOURAGED TO CHECK THE VOTERS' LIST to ensure their name is listed. Electors are able to check on the City's website (www.barrie.ca/election) to see if their name is on the Voters' List or contact the Legislative and Court Services Department at 728-VOTE (8683) or Be.Counted@barrie.ca during regular office hours 8:30 a.m. to 4:30 p.m.

For more information concerning the 2022 Municipal Election for the City of Barrie, you may visit the City's website at www.barrie.ca/election and/or call 728-VOTE (8683) or email Be.Counted@barrie.ca for more information.

Wendy Cooke, City Clerk
70 Collier Street
Barrie, Ontario, L4M 4T5



BE COUNTED

Barrie Votes 2022

Barrie.ca/elections



AVIS D'ÉLECTIONS

Soyez avisés par la présente, qu'en vertu de l'Article 40 de la Loi de 1996 sur les Élections Municipales, des élections seront tenues afin combler les postes listés ci-dessous.

POSTES

Un Maire à élire par la population générale.

Un Conseiller Municipal sera élu pour chacun des quartiers de 1 à 4, pour le 6 ainsi que pour les quartiers 8 à 10. Le poste de conseiller des quartiers 5 à 7 a été élu par Acclamation.

Trois membres du Conseil Scolaire du District Public du Comté de Simcoe pour la la langue Anglaise, numéro 17. Un membre à élire par quartier, dans la Ville de Barrie, comme suit :

Secteur 1 - Quartiers 1, 2 et 3;
Secteur 2 - Quartiers 4, 5 et 6;
Secteur 3 - Quartiers 7, 8, 9 et 10;

Deux membres du Conseil Scolaire du District Catholique Simcoe Muskoka pour la langue Anglaise, numéro 44. Un membre à élire par quartier, dans la Ville de Barrie, comme suit :

Secteur 1 - Quartiers 1, 2, 3, 4 et 5;
Secteur 2 - Quartiers 6, 7, 8, 9 et 10

Un membre du Conseil Scolaire Viamonde- l'un d'entre eux sera élu dans la zone géographique des Comtés de Bruce, Grey, Simcoe (y compris la ville de Barrie) et Dufferin.

Le poste de Député du Conseil Scolaire Catholique MonAvenir a été élu par Acclamation.

DATES ET BUREAUX DE VOTE

Veillez prendre note que les jours de vote par anticipation auront lieu du 14 Octobre 2022, à 10h00, au 23 Octobre 2022. La dernière journée de vote aura lieu le 24 Octobre 2022 jusqu'à 20h00. Les Centres d'Aide aux Électeurs auront lieu du 20 au 21 Octobre de 10h00 à 20h00 ainsi que le 22 Octobre de 9h00 à 17h00 ainsi que le 24 Octobre de 10h00 à 20h00.

LIEUX

Centre pour personnes âgées Parkview
Hôtel de Ville
Victoria Village
Centre Communautaire East Bayfield
Centre Communautaire Dorian Parker
Bayfield Mall (unite #114)
Ctr. Communautaire Lampman Lane
Covenant Christian Reformed Church
École St.Catherine De Siena
Centre Communautaire Peggy Hill
Centre Récréatif Allandale
Librairie Publique de Barrie Painswick Branch
Station d'Épuration des Eaux de Surface

ADRESSES

189 rue Blake
70 rue Collier
146 rue Toronto
80 rue Livingstone E.
227 rue Sunnidale
320 rue Bayfield
59 Lampman Lane
101 Rue Ardagh
111 Summerset Dr.
171 Mapleton Avenue
190 Bayview Avenue
48 Dean Avenue
20 Royal Parkside Drive

Nous encourageons les électeurs à voter d'avance et ce à l'un des Centres d'Aide aux Électeurs mentionnés ci-dessus.

MÉTHODES DE VOTE ALTERNATIVES

La Ville de Barrie a adopté le Règlement 2019-92, un Règlement de la Corporation de la Ville de Barrie mis en place afin de permettre l'utilisation de l'internet ainsi que du téléphone comme méthodes de vote alternatives. La ville de Barrie utilisera donc l'internet ainsi que le vote par téléphone pour les Élections Municipales de 2022.

LISTE ÉLECTORALE

LES ÉLECTEURS SONT ENCOURAGÉS À VÉRIFIER LA LISTE ÉLECTORALE pour s'assurer que leur nom y est inscrit. Alternativement, ils peuvent aussi vérifier sur le site web de la Ville de Barrie (www.barrie.ca/election), communiquer avec le Département des Services Législatifs et Judiciaires par téléphone au 728-VOTE (8683) ou par courriel à Be.Counted@barrie.ca du Lundi au Vendredi de 8h30 à 16h30.

Pour en savoir plus sur les Élections Municipales 2022 de la Ville de Barrie, veuillez visiter notre site Web, à www.barrie.ca/election, et/ou composer le 728-VOTE (8683) et/ou contactez nous par courriel à Be.Counted@barrie.ca pour obtenir plus de renseignements.



BE COUNTED

Barrie Votes 2022

Barrie.ca/elections



Wendy Cooke, secrétaire municipal
70, rue Collier
Barrie (Ontario) L4M 4T5



BE COUNTED

Barrie Votes 2022

[Barrie.ca/elections](https://barrie.ca/elections)